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רועי אביקסיס  -סגן יו"ר דירקטוריון 

שמואל ליטוב )נכח בזום(  -סגן יו"ר דירקטוריון 

חסרים: 
סגן יו"ר דירקטוריון רועי אלקבץ 
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הדירקטוריון(; אלי כהן; אליהו גפני; אמיר רוזנבאום; עו"ד אמיר ביידא; חבר דירקטוריון גדי מאירי;  
גלי סיטון )מזכירת הנהלה(; דוד מזרחי; דורון מרקל; דורית חבני; חבר דירקטוריון חיים מנחם; יאיר  

ועה טל; ננסי סעדה; עוזי  נצר; נ - שטרית ; יובל ייני; ייטב פרץ; ירון אוחיון; לואיז קוגן; ליאורה כהן
עזר; צחי משה; רוני ויניקוב; עו"ד שימי בראון 

והחלטות דיון תמצית:

דיווח יו"ר  1. 

עיקרי הדיון: 

 יושבת הראש  פתחה את הישיבה. 
היו"ר ציינה כי התקיים סיור של חברי הדירקטוריון עם ההנהלה המקצועית בכמה יישובים בעוטף כגון  

אשקלון, אופקים ושדרות. למרות שלא ניתן היה לבקר בכול האזורים שנפגעו הביקור היה משמעותי  
ק"ל  וחשוב. בהמשך הסיור התקיימה פגישה עם ראשי המועצות האזוריות, בה הודגשה הכוונה של ק

הרשויות שהוגדרו. היו"ר הוסיפה כי הנחתה את מ"מ המנכ"ל לבצע בדיקה   9להיות לעזר עבור 
מעמיקה בכל החטיבות בנוגע לפעולות שטרם בוצעו ושאינן חיוניות, במטרה להעביר את התקציב  

 לאירועי החירום בצפון ובדרום.  

בנוגע למדיניות הסיוע של קק"ל.   היו"ר ציינה כי בישיבת הדירקטוריון הקרובה יתקיים דיון רחב

בעניין האוצר, ציינה כי ישנה הצעת החלטה קיימת, אך בחצי השעה האחרונה, לאחר שבועיים של משא  
ומתן עם האוצר במטרה לקבל מהם פרויקטים הרלוונטיים לשעת חירום, התקבלה הצעה עדכנית. על  

כום , ייועד ס2024-ו 2023-מיליארד ש"ח אליו קק"ל התחייבה בהסכם ל 2פי ההצעה, מתוך הסכום של 
מיליארד ש"ח לטובת הסיוע בשעת חירום. מדובר בבשורה מבחינת קק"ל, וגם מבחינת  1.4-של כ

הציבור בישראל. ההסכם של קק"ל עם המדינה נוגע לפרויקטים שהם בליבת העשייה של קק"ל אך  
 קק"ל למעשה מחייבת את המדינה לסייע גם במובן הזה.  
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 .2 דיווח מנכ"ל 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

מ"מ המנכ"ל יובל ייני בירך על כך שההנהלה מתכנסת באופן תדיר ועדכן כי בהתאם להנחיות ועדת  
- מלש"ח. קק"ל מלינה כעת פחות מ 10ההנהלה, הוארכה שהות התושבים המפונים מהדרום בסכום של 

תושבים כיוון שחלקם קיבלו מימון מהמדינה. יובל הדגיש כי לא ניתן לפקח מי לן ומי מקבל    3,000
 מימון מהמדינה, זה סוג של פיקוח נפש והצלת חיים. יש לחשוב על הטווח הבינוני והארוך. 

 
איתן גינזבורג ציין כי בפגישה שקיים עם האוצר נאמר כי המדינה מממנת את השהייה בבתי המלון.  
סוף  כמו כן, ישנם תושבים שקק"ל מלינה ושהמדינה מספקת להם מימון במקום אחר. על כן,  יש לשים 

 לדבר ולנתב את הכספים למקומות אחרים, בהם המדינה לא פועלת.  
 

יצחק וקנין ציין כי בימים הראשונים המדינה לא קיבלה החלטה על פינוי, ולאחר מכן עדכנה מספר  
פעמים את טווח המפונים. בנוסף, חלק מהיישובים לא פונו כלל, כמו אשקלון וקריית שמונה בימים  

מ  הראשוניים. לכן, קק"ל סיפקה פתרונות מיידים בימים הראשונים. הוא הסכים עם דבריו של מ"
המנכ"ל כי נדרש לעשות כעת סדר. פעולתה של המדינה לא הייתה מסודרת, עד שקיבלה החלטות  

 ברורות בנושא, ולכן היכן שהמדינה פועלת  כיום קק"ל לא צריכה לפעול. 
 

ות המקצועי לא המליץ על המשך הארכת הלינה. יש  יובל ייני הסכים עם דבריו של איתן והזכיר שהצו 
 מקומות בהם המדינה התחייבה לשלם ולא שילמה, מכאן גם הקושי לפקח, וגם מדובר בפיקוח נפש.  

 
 איתן גינזבורג ציין כי הנושא רגיש, הציע כי בתי המלון ייבדקו ותבוצע העברה מסודרת אל מול האוצר.  

 
יושבת הראש הבהירה כי אין כעת הצעה להאריך את הפרויקט,  הסכימה עם דבריו של איתן גינזבורג,  

כי נדרש לבצע העברת מקל מסודרת,  יש לבחון בצורה מהירה מהו המענה שהמדינה נותנת כיום  
 ולעדכן. כך, יתכן שיהיה צורך נקודתי באישור מימון נוסף, אך לא באופן גורף. 

 
עם מלון מסוים או תושבים מסוימים, יש לבחון  איתן הוסיף ואמר כי במידה וישנה בעיה נקודתית 

זאת. במקביל, יש לבצע העברת מקל מסודרת ולסיים את הפרויקט, על מנת לאפשר לקק"ל לעסוק  
 במשימות גדולות וחשובות יותר.  

 
יעקב בכר הציע כי יינתן תקציב לשבוע נוסף, עד יום רביעי הבא, ובמסגרתו יתאפשר למנכ"ל להעביר  

התראה מראש לכלל התושבים שמקבלים לינה על סיום הפרויקט, אלא אם יסוכם על העברתו  
 לאחריות האוצר. 

 
מלש"ח כגיבוי למקרים. לטעמו אין להכניס תושבים   3-5יאיר לוטשטיין הציע להקצות סכום נוסף של 

 נוספים רק על מי שכבר נמצא. הציע לקבל החלטה על הארכה בשבוע. 
 

ר צריך להיעשות אחרי עבודת מטה שתבדוק מי מהם לא מקבל מימון  עו"ד שימי בראון ציין כי הדב
 מהמדינה. 

 
גדי פרל ציין שאנו  נמצאים במצב שבו חסרה תכנית מדיניות סדורה, נקבעה ישיבת דירקטוריון לשם  
כך, תפקידה של ההנהלה להתעמק ולהבין שלא יהיה ניתן לעזור לכולם ולהחליף את הממשלה בכלל  

הדברים. יש לקבל החלטות קשות ולבחור במה להתמקד, והישיבה הנוכחית היא המקום להעברת  
 ים מההנהלה לדרג המקצועי. המסר 

 
רועי אביקסיס ציין כי למרות הקושי יש להודיע למדינה בהקשר הזה על סיום הסיוע של קק"ל. על  

 קק"ל לעסוק במשימותיה, ההצעה להקצות סכום נוסף היא לא נכונה. 
 

- כי הדרג המקצועי יבצע מיפוי של הנתונים, ובהתאם ניתן יהיה לגבש החלטה אד יושבת הראש סיכמה
הוק כדי שיוגדרו קווים לפעולה בנושא הסיוע. בהיבט התקציבי, הוסיפה כי הנחתה את מ"מ המנכ"ל  

לאתר תקציבים שלא מומשו ושניתן לנתב, הדגישה את תמיכתה במידה וועדת הנהלה תרצה לדון  
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 בנושא לפני התכנסות הדירקטוריון.  
 

 דוד יערי מציין כי לפני שיבוצע מיפוי הוא רוצה לדעת איך המפונים יקבלו את המידע על הפינוי. 
 

מ"מ המנכ"ל השיב כי העבודה מבוצעת מול המלונות, ולא באופן פרטני מול התושבים. הוכן נוסח  
מכתב שאושר על ידי הלשכה המשפטית ומערך ההסברה, שממתין לפרסום לאחר סיום ישיבת וועדת  

 ההנהלה, בהתאם למה שיוחלט. 
 

איתן גינזבורג אמר כי לדעתו יש להוסיף למכתב כי לאור החלטת הממשלה  על בתי המלון לפנות  
 למשרד התיירות לקבלת המשך המימון עבור המפונים. מ"מ המנכ"ל הסכים.  

 
קק"ל מיצתה את נושא הלינות ומוודאת העברת  מ"מ המנכ"ל ציין כי על פי רוח הדברים המתגבשת,  

מקל מסודרת במישרין, גם אל מול בתי המלונות וכן מהלך משלים מול אגף התקציבים. בנוסף תושבים  
שלא קיבלו מענה במסגרת החלטת הממשלה ביתרת התקציב ניתן יהיה להמשיך ולהלינם בכפוף  

 לאישור ההנהלה.  
 

יאיר לוטשטיין ציין כי מדובר בימים ספורים להתארגנות ויש להדגיש את העובדה שאין לקלוט מפונים  
 חדשים.  

 
גדי פרל אמר כי לדעתו הדיון הנוכחי מעיד על הצורך להקים וועדת משנה של ההנהלה. ישנם חברים 

 בעלי ידע רלוונטי, לצד הצוות המקצועי הביצועי, שיכולים לייצר מעטפת שתקבע את המדיניות. 
 

כי ישנה טיוטה של הצעת החלטה, כפי שציינה קודם לכן, בעיניה נדרש כי   יושבת הראש הסבירה
הפעילות תהיה של כל וועדת ההנהלה, כמו שהיה בעבר מול האוצר. מ"מ המנכ"ל יגבש צוות מקצועי  

 בהובלתו של ירון אוחיון. 
 

מ"מ המנכ"ל עדכן כי בהמשך לדברים, בהנהלה המצומצמת בראשותו הוחלט על הקמת מנהלת  
מקצועית לשיקום הנגב המערבי. המנהלת תהיה אחראית על יישום והוצאה לפועל של החלטות  

 ההנהלה והדירקטוריון, לטובת מתן מענה מצד קק"ל.
מ"מ המנכ"ל ביקש להבהיר מהם הסיכומים בנוגע ללינות, בתום הישיבה תבוצע בדיקה בנוגע לכמות  

הוק  -היום תובא לאישור הצעת החלטה אדהאנשים העדכנית, והאם נדרשת תוספת תקציב. ובהמשך 
בנוגע להמשך פעילותה של קק"ל בנושא באופן מצומצם. יאיר לוטשטיין הוסיף כי ההחלטה תגדיר גם  

 כי לא קולטים אנשים נוספים. 
 

במענה לשאלתו של יאיר לוטשטיין בנוגע למנהלת תקומה, השיב יובל כי חברי המנהלת יהיו בקשר עם  
 מנהלת תקומה, קק"ל תהיה חברה במנהלת ותעבוד בתיאום מלא עם קק"ל.  

 
יובל ביקש לחזור ולהבהיר כי תעשה בדיקה באשר לכמות התושבים והאם נדרש תקציב נוסף. ככל שיש  

צורך בהמשך העשייה של קק"ל בטווח המצומצם כפי שעלה בדיון, תגובש עוד היום הצעת מחליטים  
 תום הישיבה יישלח המכתב לבתי המלון.  לאישור באמצעות הדוא"ל.  יובל הוסיף כי ב 

 
יובל עדכן כי בוועדת התקשורת שהתכנסה אתמול, הציג הצוות המקצועי הצעה לקיום קמפיין  

תקשורתי בהיקף מוגבל שייתן ביטוי ציבורי ורגיש לעשייה המבורכת של קק"ל בעלות של שלושה  
מיליון ש"ח. לבקשת יו"ר ועדת תקשורת הנושא לא הוצג. אין מדובר בתקציב חדש אלא בתקציב שכבר  

מטרה לנצל את המשאבים במטרה לעשות טוב.  בדיון בוועדה התבקשו גורמי המקצוע שלא  יצא וה 
לעשות קמפיין תקשורתי. יובל הוסיף כי הוא מביא את הנושא לידיעה. יאיר לוטשטיין ציין כי נכח  

 ה על קמפיין תקשורתי בימים אלו.  בישיבה והוועדה ביקשה לעצור מאחר ולא ראוי להוציא סכום כז
 

יושבת הראש ציינה כי פרויקטים שלא מומשו ינותבו בעת הזו לנושאי המלחמה, בכול החטיבות ובכול  
 היחידות.  

 
צחי משה הבהיר כי מטרת הקמפיין המדובר אינה לשבח את קק"ל, והוא נקבע בהתאם לדברי חברי  

הדירקטוריון במטרה להציף את הסיוע הנרחב של קק"ל למען הדרום. זאת כדי להגביר את המודעות  
מלש"ח  מוגדר במלואו מתקציב מערך ההסברה, ולצד זאת    3לפעילותה של קק"ל. התקציב של 

בל החלטות של סעיפים שונים שלא נוצלו במהלך התקופה עד כה, וחלקם הם מסעיפים של  התבקשו לק 
וסף למערך ההסברה. צחי פירוט בנוגע קמפיינים מלכתחילה. הוא הבהיר כי לא ביקשו תקציב נ 
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 להתקשרויות שבוצעו עם משרד הפרסום לפני המלחמה והחלופות המוצעות.  
 

איתן גינזבורג ציין כי ישנה סוגיה שחגי מיורק ביקש להעלות בנוגע להפוגות של המפונים בבתי המלון.  
חטיבת החינוך מממנת הפוגות עבור המפונים, באמצעות מיזמים משותפים. כעת התקציב נגמר,  

 ומעוניינים להאריך את השותפות.  
 

עו"ד שימי בראון הסביר כי הועברו הנחיות מה נדרש לעשות, והדבר צריך לעלות בוועדת חינוך. במידה  
ויוחלט על ידי יו"ר הוועדה כי אין צורך בכך, ניתן יהיה להעביר את הנושא ישירות לוועדת הכספים,  

 לחמתי.  שבאחריותה לאשר את הרחבת תקציב השת"פים כמדיניות בגלל המצב המ
 

יצחק וקנין ציין כי לדעתו לא נדרש מקק"ל לפעול בנושא.  כיום ישנו מענה חינוכי, התלמידים  
משתלבים בבתי הספר לפי שעות, ישנו מענה מפיקוד העורף ומסגרות חינוך פורמלי ובלתי פורמלי. כפי  

 שציין אחד מראשי העיר בסיור, התושבים מקבלים מערך חינוך מלא.  
 

איתן גינזבורג השיב כי במקרה הזה מדובר בהשתלבות הרבה יותר איטית, וקק"ל ממילא נמצאת  
במקומות אלה. יש לתקצב מקסימום עבור חודש נוסף. נדרשת הרחבה לתקופה מוגבלת, דבר שיאפשר  
את העברת המקל בהמשך. מ"מ המנכ"ל ציין כי הוא בעד היוזמה. הנושא לא נמצא כרגע על סדר היום  

 ם.   וועדת הכספישל 

 
  

    

 .3 דיון והחלטה  -בהתאם להסכם עם האוצר   24-2023המלצת הדרג המקצועי לפרויקטים לשנים 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

ובהתאם להנחיות להשקיע   14.5.23מ"מ המנכ"ל יובל ייני ציין כי ההסכם עם האוצר אושר בתאריך 
מאמצים על מנת שתקציב משמעותי יושקע לטובת עוטף עזה ומתוך ההבנה של הימים האחרונים עד  
כמה הצורך הוא משמעותי, התקיים דיאלוג מול משרד האוצר. לאחר שהוסכם על סכום ראשוני של  

מלש"ח, בוצעו ניסיונות נוספים להגדלת הסכום בהתאם להנחיית היו"ר והוסכם על סכום מוגדל   875
מיליארד ש"ח. מדובר בבשורה טובה לקק"ל, והסכום יוקצה לטובת שיקום העורף    1.4בהיקף של 

 האזרחי במדינת ישראל בעקבות המלחמה.  
 

יובל ייני השיב כי המדינה אישרה את  רועי אביקסיס שאל מה מונע מהאוצר לא לתת את כול הסכום?  
בחודש אפריל האחרון, וכעת האוצר מתנהל לפיו. עד לא מזמן האוצר אמר כי   2023-2024תקציב 

 התקציבים יאושרו מקפסולה מיוחדת שמיועדת לסיוע בעקבות המלחמה, ולא נדרש לפתוח תקציב. 
 

מלש"ח שהמדינה צריכה להעביר לקק"ל לטובת פרויקטים   500היו"ר השיבה כי בהסכם ישנם עוד 
 נוספים. גם לגביהם ניתן לקבל החלטה שהפרויקטים הנוספים יהיו מיועדים לטובת הסיוע בחירום. 

 
מ"מ המנכ"ל הוסיף כי כיום הממשלה שינתה את התנהלותה הכספית. אגף מאקרו  באגף תקציבים  

לטובת שיקום העוטף   מיליארד ש"ח שמיועד  1.4מחליט על ההוצאות החדשות. גם התקציב בסך 
, יעשו את  2023הישראלי במגוון התחומים עבר את צוות המאקרו. כעת, כשישנו סיכום לגבי שנת 

יהיה גם כן לטובת אותם מטרות ויעדים חשובים. בנוסף, ישנם    2024המיטב על מנת שכל הסכום בשנת 
 מלש"ח הנוספים.   500-גם ה

 
בלבד. הוא הבהיר כי אין צורך   2023מ"מ המנכ"ל הוסיף כי בשלב זה מבוקש לקבל החלטה על שנת 

מיליארד ש"ח, וכלל הסכום הוא אחיד. מתוכו, בהתאם  2לקבוע סדרי עדיפויות בתוך התקציב של 
מיליארד ש"ח לטובת שיקום העורף האזרחי בעקבות המלחמה. הוא    1.4להחלטת ההנהלה, יועברו 

יוחד. יובל הציג טבלת נתונים, המפרטת את כי כלל הדברים הם באישור צוות המאקרו המ  הדגיש
 ש"ח.  יובל ציין כי יידרשו השלמות נוספות.   1,407,000,000חלוקת הסכום של 

 
יעקב בכר ציין כי הוא רואה טעם רב ברשימה שהוצגה. הוא הוסיף כי הדבר שמדאיג את כולם, בעקבות  
אירועי רגולציה בלתי אפשריים שנבנו במדינה, היא היכולת של הממשלה להוציא כספים, במיוחד בנוגע  

פעם יגיעו  לסעיפי הבריאות והרווחה. לנוכח המשבר העמוק, הדגיש כי הוא מפקפק בכך שהכספים אי 
 לציבור. 

 
יעקב בכר שאל האם התקציב יועבר למשרדי הממשלה או לאוצר בלבד. המנכ"ל השיב כי התקציב  

 



     

 

  

 

25/01/2024 
 

 תאריך:
 

   

       
 

14:15 
 

 שעה: 
 

   

       

        

   

 מזכירות החברה 
  

 

  

 5 עמוד
 

 

  

יועבר לאוצר. יעקב בכר  ציין כי הוא חושש מכך שהכספים לא יועברו לעולם למשרדים. הוא הוסיף כי  
 הוא מתכוון לעקוב אחרי התקציב של משרד החקלאות, ולדווח בעתיד האם הוא אכן הועבר אליו. 

 
מלש"ח שלא הוחלט מה תהיה מטרתם. בנוגע  600מיליארד ש"ח עדיין ישנם    2גדי מאירי ציין כי מתוך 

מיליארד ש"ח, ציין כי ישנן מספר נקודות שמטרידות אותו, מאחר שבתוכם ישנם   1.4לסכום של 
 נושאים רבים שמרוכזים בידי מנהלת השיקום. 

 
היו"ר ציינה כי יתכן שבמנהלת השיקום התהליכים יותר איטיים ורגולטוריים, לעומת העברה דרך  

 המשרדים.  
 

בקרה ומעקב של קק"ל לטובת בדיקה שאכן הדברים שכתובים  גדי מאירי הוסיף באשר למנגנון 
בסעיפים השונים מגיעים ליעדם. כמו כן בחלק מהסעיפים נכתבו תיאורים מאוד כלליים, שמאפשרים 

לשר הממונה לחלק את הכספים במגוון צורות. חשוב לקבוע מנגנון בקרה והמעקב שיתקיים מול משרד  
ים ליעדם. נקודת מינוף עבור קק"ל היא התקציב שהיא צריכה  האוצר, על מנת לוודא שהכספים מגיע 

. במידה והמנגנון לא יהיה יעיל, וקק"ל לא תצליח לבדוק לאן הכספים  2024להעביר לאוצר בשנת 
הועברו בפועל, יהיה צורך לפתוח את ההסכם. דבר שיתכן ונדרש בכל מקרה, מכיוון שלא בדיוק עומדים  

 בפרטי ההסכם. 
 

דכן כי הוא מתנגד לאופן שבו הדברים מוצגים כעת. מדובר לכאורה בהעברת כסף  שמואל ליטוב ע 
 לטובת המלחמה, אך בפועל זוהי צביעת שורות.  

 
קק"ל הייתה אמורה להעביר את   2.7.23-יו"ר עמית ביקש ציין כי במידה ולא היה מצב מלחמה כבר ב

הכספים. בכל מקום שבו סיירו בשבוע שעבר הועברו שבחים לקק"ל על עשייתה, מכיוון שהדברים  
  מתבצעים באופן מידי, ללא השתהות. מסכים עם דבריו של יעקב בכר בנוגע להגעת הכספים למשרדים.

יש לשאוף שקק"ל תשלוט על הכספים שהיא אמורה להעביר למדינה, ולבצע אותם. הסכים גם עם  
ו למדינה. לא ברור מה יהיה  דבריו של שמואל ליטוב כי לא בטוח שהכספים יבוצעו ברגע שהם יועבר 

סדר העדיפויות, וככל הנראה המדינה תחלק את הכספים להעברות תקציביות. הוא הדגיש כי הוא לא  
מתכוון שזהו הזמן לבטל את ההסכמים, אך בעיניו יש לקק"ל יכולת לבצע מעקב על הדברים דרך  

במידה והם לא עוברים דרך   וועדת הכספים. יש להגדיר כי הכספים לא יועברו למשרדים הממשלתיים
 וועדת הכספים. 

 
מ"מ המנכ"ל הסביר כי לאחר אישור ההנהלה היום, הוא והיועמ"ש יבצעו שיח מידי ואינטנסיבי מול  
משרד האוצר כדי לוודא שקק"ל יודעת בדיוק לאן הכספים עוברים. כפי שהוחלט, הכספים מיועדים  

 , מדינת ישראל ועוטף עזה בעקבות המלחמה.  שיקום העורף האזרחי  -למטרה הכי חשובה בעת הזו 
 

ירון אוחיון ביקש להתייחס לדבריהם של יעקב בכר ועו"ד שימי בראון, ואמר כי לדעתו מדובר  
בהזדמנות מצוינת עבור קק"ל. לאחר שנבנה צוות מקצועי וצוות מעטפת של הדירקטוריון המצומצם,  
 יוגדרו יעדים לטווח הקצר ולטווח הארוך, והוא סבור כי מרבית הכספים יוקצו לשיקום תשתיות. גם

החלף התקציבי היה פרויקטים משותפים שמנוהלים על ידי קק"ל. מדובר בהזדמנות מכיוון שיש עוד  
, ואפשר להביא לכך שהכספים יהיו בפעילות קק"לית על פי תכנית עבודה סדורה  2024זמן עד לתקציב 

 הדברים.  ומתואמת עם מנהלת תקומה. היו"ר הסכימה עם 
 

מיליארד ש"ח, שהם   6-מ"מ מנכל יובל ייני ביקש לחדד והסביר כי בהסכם בין קק"ל לאוצר מדובר ב
מיליארד ש"ח בגין מיסוי. הנחת עבודה טובה היא שיהיו לקק"ל   1.2מיליארד ש"ח נטו, ניתן לקזז  4.8

ה שינוי  מיליארד ש"ח. מדובר בתרחיש סביר, במידה ולא יהי 1.2הכנסות שיובילו לתשלומי מס של 
 קיצוני.  

מלש"ח שהם אינם חלף תקציב. לגביהם, קק"ל, המדינה ומשרד האוצר יכולים   500בנוסף, ישנם עוד 
להחליט על פרויקטים משותפים שיבוצעו מתוכם. לכל צד יש וטו, ובמידה וישנה הסכמה ניתן לבצע את  

 הפרויקטים.  
 

נכ"ל השיב כי ניתן לעשות זאת בכל זמן, הדיון  איתן גינזבורג שאל מתי יהיה הביצוע  מ"מ המ
  2024-ו 2023שהתקיים לפני המלחמה היה על ההחלטה לקיים את ההסכם ובחירת הפרויקטים לשנים 

מיליארד ש"ח. החומרים הועברו בערב סוכות, לאחר עבודת מטה שבוצעה. בהתאם    4בסך של 
דים לשיקום המדינה והעורף בעקבות  מיליארד ש"ח מיוע   2מיליארד ש"ח מתוך  1.4להתפתחויות, 

, בהתאם להנחיות ההנהלה, יבוצע מאמץ מול משרד האוצר והמדינה  2024המלחמה. בנוגע לשנת 
  2שהתקציב יועבר לטובת אותן מטרות, שהן הכי חשובות בעת הזו למדינת ישראל ולקק"ל. מתוך 
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מלש"ח מוגדרים    593מיליארד ש"ח, הוצגה רשימה שמפרטת את חלוקת התקציב ויש לאשר אותה. 
מיליארד נדרשת להיות מוסדרת ומפורטת גם היא אל מול האוצר. כפי    1.407ומפורטים, והיתר של 

צוות  -שהוסבר, המדינה מתנהלת כיום בתהליך חירום, אגף תקציבים ומי שמנהל את אגף התקציבים 
 ו בראשות סגן הממונה צריך לשבת איתם ולוודא ביצוע ולאן הולך הכסף.  המאקר

 
איתן גינזבורג בירך על ההישג המשמעותי של הצוות המקצועי, ואמר כי מדובר בהישג חשוב במיוחד  

בתקופה זו, בה קק"ל צריכה לסייע במאמץ המלחמתי והשיקומי של המדינה בכלל. לצד זאת, יש לזכור  
שגרה, והם צריכים להמשיך להתקיים גם בשגרת החירום כעת. ישנם גופים ומשימות   שישנם גם ענייני

שימשיכו להתקיים לאורך תקופת החירום העתידית, שלא ברור היקף הזמן שלה. בנוסף ציין כי הוא  
 מלש"ח תובא לדיון לאחר דיוק והבנה מחדש.   600-הוא מצפה כי גם הרשימה של ה

 
עו"ד שימי בראון הסביר כי הסיטואציה הנוכחית היא שהועברה רשימה מהמדינה, עליה יש הסכמה כי  

מיליארד ש"ח יועברו לטובת הפרויקטים המפורטים. העבודה המקצועית   1.4מיליארד ש"ח,   2מסך של 
,  מיליארד ש"ח 2נעשתה על ידי נועה טל, שעברה על כלל הפרטים בצורה יסודית. כעת, יש לאשר 

רד ש"ח מתוכם כבר מוגדרים, ובמידת הצורך ניתן לדייק את הדברים.  מיליא  1.4שיועברו לאוצר. 
הנושא יעבור את כלל הבקרות הנדרשות, כדי לוודא שהכספים יועברו כפי שהובטח על ידי הגורמים  

סגן הממונה על התקציבים וסגן החשכ"ל. במידת הצורך יהיה ניתן לבצע הסטות. לכן,   -המוסמכים
מיליארד ש"ח,   2המקצועי סבור כי יש לאשר את המסגרת התקציבית של בסיטואציה הנוכחית, הדרג 

 מלש"ח ניתן לדייק גם בהמשך.  600-מיליארד. את ה  1.4כולל 
 

  1.4-מלש"ח, ניתן לעבור ולבחור את הפרויקטים, היא הסכימה כי בנוגע ל 600-היו"ר ציינה כי בנוגע ל
ה לפרטים.  יאיר לוטשטיין ציין כי מדובר  מיליארד ש"ח הנתונים חסרים, ואין בזמן המלחמה יריד

במצב מלחמה, כך שהיה ידוע שההחלטות שהתקבלו בשבועות האחרונים לא הכילו את כלל הנתונים.    
איתן ביקש שמשרד האוצר יעביר פירוט בנוגע לכותרות שהופיעו ברשימה. לאחר שיועבר הפירוט יהיה  

בריו של איתן הם חשובים, נכונים ומקובלים, אך  ניתן להעביר את הכספים. מ"מ המנכ"ל השיב כי ד 
כפי שציין יאיר לוטשטיין, לא מדובר בזמנים רגילים, אלא בזמנים הכי גרועים של מדינת ישראל  

מיליארד ש"ח חלף תקציבים לפרויקטים אחרים    2-ואזרחיה. הוא הזכיר כי עד לאחרונה היה מדובר ב
הדברים שונו. הדברים נעשים לטובת מדינת ישראל.  לחלוטין, ובעקבות בקשה מוצדקת של ההנהלה 

הוא הוסיף כי הדיוק שהתבקש על ידי איתן יבוצע, אל מול אנשי המקצוע הרלוונטיים ממשרד האוצר.  
במידת הצורך יועברו בשבוע הבא עדכונים בנושא, אך כפי שיאיר אמר הדבר לא מונע בעיניו את  

 האפשרות לקבל את ההחלטה כעת. 
 

 היו"ר הודתה לנוכחים ונעלה את הישיבה.  
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